
InvitatZIUA:  Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra! 

Anon0621: Buna ziua domnule Iosif. Am si eu o intrebare. Ca predesedinte al Sindicatului sunteti obligat sa va face publice 

declaratiile de avere si de interese? Unde le veti publica ca sa le vedem si noi? Multumesc! 

InvitatZIUA:  Pentru Anon 0621: Nu stiu, in acest moment, daca in calitatea mea de presedinte al unui sindicat judetean, sunt 

obligat, prin lege, sa imi fac publice declaratiile de avere si de interese. Din cate stiu, obligatia respectiva o au presedintii 

federatiilor sindicale nationale si ai confederatiilor sindicale. 

Anon0621: Se spune ca sunteti onul „de casa” al lui madam Purcarea. Sa fie oare adevarat? 

Anon0621: omul de casa, scuze 

InvitatZIUA:  Pentru Anon 0621: Am mai auzit aceasta afirmatie, cu care insa nu pot sa fiu de acord. Am colaborat cu 

conducerea sindicatului constantean , inclusiv cu doamna Purcarea si cand am fost liderul unei grupe sindicale, si cand am intrat 

in Consiliul Director, si cand am fost ales vicepresedinte SLSIP Constanta. Am sustinut punctele de vedere ale doamnei Purcarea 

numai atunci cand am considerat ca abordarea este corecta, favorabila intereselor membrilor nostri de sindicat. 

Anon0621: mai exista tensiuni în interiorul sindicatului? Stiu ca erau doua tabere: cea a doamei Purcarea si cea a opozitiei? 

Dupa alegeri, cîti membri au parasit sindicatul? 

InvitatZIUA:  Nu as putea afirma ca au existat tensiuni foarte mari in SLSIP Constanta. Ci, mai degraba, puncte de vedere 

diferite. Argumentele utilizate in dezbaterea unor probleme mai sensibile erau sau nu acceptate de toti colegii si de aici apareau 

unori nemultumiri si tensiuni. Sindicatul se bazeaza pe o conducere colectiva si este normal ca intr-o astfel de situatie sa existe 

uneori puncte de vedere sustinute de o minoritate care trebuie sa se supuna regulii de aur a democratiei, adica decizia e a 

majoritatii. De aceea ne intalnim in sedinte de lucru, prezentam problemele, venim cu puncte de vedere si argumente, 

supunandu-le apoi la vot. Dupa stiinta mea, nu numai ca nu am pierdut membri de sindicat dupa alegerile din 26 martie 2013, 

ba chiar am aflat ca si alti colegi s-au inscris in sindicat. 

InvitatZIUA:  Va multumesc si va doresc o zi buna in continuare! 


